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Agenda Verslag 

Opening 
 

De voorzitter opent de informatieronde om 21.45 uur. De Voorjaarsnota 
2015 geeft de stand van zaken weer van de uitvoering van het in de be-
groting voorgenomen beleid. Daarnaast geeft de Voorjaarsnota een beeld 
van de actuele financiële situatie van de gemeente. 
 

Voorjaarsnota 
21.45 – 22.30 uur 
 

De heer Van den Brink heeft de volgende vragen: 
- Op pagina 23 staat het woonomgevingsbestek. Daar staat een nadeel 

van € 90.000,00 waarvan € 70.000,00 voor alternatieve onkruidverwer-
king. Er staat een bedrag vermeld van € 20.000,00 voor het betrekken 
van de inwoners. Dat had hij niet eerder gezien. Kan de wethouder 
daarover iets zeggen? 

- Op pagina 14 wordt gesproken over de invulling van 1,58 fte garantie-
baan binnen het gemeentehuis. Hoe wordt dat ingevuld? 

- De huurverhoging buitensport is akkoord als er verruiming komt. Is dit 
al geregeld met de verenigingen.  

- Op pagina 37 staat de dat begroting van de sociale dienst verder kan 
worden opgehard. Wat betekent opgehard? Is bekend waarom de kos-
ten vraagafhankelijk vervoer toenemen?  

 
Wethouder Overweg antwoordt dat het groenbestek structureel 
€ 85.000,00 meer kost. Dat is € 70.000,00 Roundupkosten en € 15.000,00 
omdat de aannemer participatie heeft ingezet. Vanaf 2016 komt er een in-
dex van 1% en daarmee komt het bedrag op € 90.000,00.  
Het vervoer via de regiotaxi neemt af en het collectief vervoer neemt toe. 
Uiteindelijk houdt de gemeente daar geld aan over. De gemeente stimu-
leert het collectief vervoer.  
 
Wethouder Dragt zegt dat de garantiebanen voor 1,58 fte extra banen be-
treft. Dat zijn banen boven de normale bezetting. Er komt een persoon ex-
tra in de buitendienst en een persoon die intern bij de facilitaire dienst 
wordt aangesteld.  
Met de buitensportkoepel is afgesproken dat de gemeente de huurverho-
ging gefaseerd zal invoeren. Daarbij krijgen zij de mogelijkheid meer activi-
teiten te ontplooien waarmee zij geld kunnen verdienen.  
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De verenigingen hebben daarmee ingestemd en de huurverhoging wordt 
daarmee ingevoerd.  
 
De heer Koops zegt dat met het opharden van de cijfers wordt bedoeld 
dat er steeds meer duidelijkheid ontstaat over de cijfers die in de begroting 
worden genoemd.  
 
De heer Genders heeft de volgende vragen:  
- Bij de uitvoeringskosten wordt voorgesteld in het sociaal domein een 

projectbudget op te nemen van € 481.700,00. Ligt daar een onder-
bouwd raadsvoorstel aan te grondslag?  

- Pagina 13 programma domeinbestuur onderdeel crisisbeheersing. In 
welke mate is de crisisorganisatie voldoende opgeleid, getraind en ge-
oefend en in welke mate wordt voldaan aan prestatie-eis bevolkings-
zorg?  

- Pagina 36 verlaging integratie-uitkering WMO 2016. De uitgaven lopen 
door en waaruit leidt het college af dat deze binnen de begroting blij-
ven?  

 
Wethouder Overweg antwoordt dat dat voor het bedrag van € 481.700,00 
geen raadsbesluit is genomen. Daarvoor is ruimte in begroting gegeven. 
Naar aanleiding van vragen van het CDA heeft het college wel uitgelegd 
hoe dit bedrag is opgebouwd. Spreker meent dat alle zaken binnen de be-
groting zijn afgehandeld.  
 
De burgemeester zegt dat crisisbeheersing een constant proces van op-
leiden, trainen en oefenen is. Door verloop van personeel zullen er altijd 
mensen opgeleid en getraind moeten worden. Daar wordt continu aan ge-
werkt. De gemeente voldoet aan de prestatie-eisen van de bevolkingszorg.  
 
De heer Den Boer heeft de volgende vragen: 
- Op pagina 10 staat: dat er een initiatief voor een vierjaarlijkse regionale 

evaluatie moet komen met elke verbonden partij. Het maken van een 
planning is de verantwoording van de raad en de griffie. Wie neemt het 
initiatief om al die verbonden partijen te evalueren?  

 
De griffier antwoordt dat de gemeente dit zoveel mogelijk in regionaal 
probeert te doen. Daarover zijn afspraken gemaakt met de andere griffiers. 
Op dit moment wordt daar niet aan gewerkt omdat de gemeente Amers-
foort problemen heeft met de begroting en de financiering. De regio wil de 
evaluatie gezamenlijk oppakken en Amersfoort zit in alle verbonden partij-
en, vandaar de vertraging. Zij houdt het proces in de gaten.  
 
De heer Den Boer gaat verder met zijn vragen: 
- Pagina 32 kwijtscheldingsbeleid, hoe vaak is daarvan gebruikgemaakt 

en wat heeft het beleid gekost?  
- Pagina 36, MFC Antares, er staat dat de gemeente garant staat voor 

onderbezetting. Het sportbedrijf neemt het sportdeel bezettingsgraad 
over van Antares. Blijft de gemeente wel garant voor de onderbezetting 
van de welzijnsruimte?  

 
Wethouder Overweg zegt in antwoord op de vraag die nog openstaat over 
de WMO-uitkering dat met de raad is afgesproken dat voor de huishoude-
lijke hulp een zachte landing zou worden gehanteerd. In twee jaar tijd 
wordt de huishoudelijk hulp omgeturnd tot een algemene voorziening met 
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een deel maatwerk. Dat kost extra geld en dat wordt betaald uit de reser-
ves sociaal domein. Daar heeft de raad mee ingestemd.  
 
Wethouder Dragt zegt dat niet bekend is hoe vaak van het kwijtschel-
dingsbeleid gebruik is gemaakt. Die informatie is nog niet bekend. Dat zal 
hij navragen. 
 
Wethouder Van Beurden zegt dat volgens hem de afspraak over de be-
zettingsgraad in Antares voor welzijnsruimten structureel is. Hij zal dit nog 
navragen. Er worden wel gesprekken gevoerd met de WSL om de inspan-
ning te meten om het gebruik te optimaliseren. Op die manier moet aan 
het eind van 2015 inzichtelijk worden of het gebruik inderdaad is achterge-
bleven ten opzichte van de inspanningen die de WSL heeft gepleegd.  
 
De heer Den Boer zegt dat op pagina 27 onder punt 8.4 wordt gesproken 
over de basisinfrastructuur en een efficiënte welzijnsorganisatie. Waarom 
worden daar geen andere instellingen bij betrokken die ook aan welzijns-
activiteiten doen.  
 
Wethouder Overweg zegt dat onderscheid moet worden gemaakt tussen 
gebouwen en activiteiten zelf. Voor de welzijnsactiviteiten is er Lariks-
laan2. Er zijn nog een aantal kleinere instellingen die via een subsidie-
overeenkomst of via het Fonds Samenlevingsinitiatieven activiteiten ont-
plooien. De vraag van de heer Den Boer gaat over ruimten en de contrac-
ten over gebouwen zijn per accommodatie verschillend.  
 
De heer Sturkenboom zegt dat EHBO Leusden en Achterveld niet is 
meegegaan in de uitvoering voorziening AED's. Deze verantwoording 
komt nu terug bij de gemeente. Hoe gaat de gemeente daarmee om. Ten 
aan zien van de Plantage leest hij dat de eigenaar zich beraadt over de 
voorstellen.  
 
De burgemeester antwoordt dat de EHBO de verantwoordelijkheid voor 
AED's op dit moment niet aandurft . De gemeente kijkt hoe hiermee wordt 
omgegaan. Het is prettig als meer mensen de AED's willen en kunnen be-
dienen. De brandweer kan deze apparaten bedienen en die gaan dat 
VRU-breed oppakken. Er zal niet direct een groter gevaar optreden maar 
in het kader van de Samenleving Voorop zou het goed zijn als de EHBO 
de 'bal' oppakt.  
 
Wethouder Dragt zegt dat er een visie Werklocaties is opgesteld. In die 
visie heeft de gemeente aangegeven dat bedrijventerreinen meer ruimte 
moeten krijgen om andersoortige activiteiten te ontplooien. Met flexibiliteit 
en meer mogelijkheden wil de gemeente tegemoetkomen aan de wensen 
van ondernemers. Tegelijkertijd kan dit ook beperkend werken voor ande-
re ondernemers. De gemeente voert regelmatig gesprekken met de eige-
naar over de ontwikkelingen in de Plantage. De gemeente heeft aangege-
ven dat als de mogelijkheid zich voordoet om voor dat terrein met een 
aanpassing voor het bestemmingsplan te komen. Bij de Plantage is geen 
teruggang in kantoorvierkantemeters voorgesteld. Het is bekend hoe de 
provincie daarover denkt en hij is benieuwd hoe het nieuwe provinciale 
college daarmee omgaat. Hij kan daar geen tijdpad voor aangeven. De 
dreiging dat de provincie met inpassingplannen komt is er nog steeds.  
 
De heer Van den Brink zegt dat in 2004 voor de Plantage sprake was van 
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de bouw van een kantoorgebouw. De betreffende ondernemer had daar al 
ver uitgewerkte plannen voor. Heeft het college daarover nog iets verno-
men?  
 
Wethouder Dragt antwoordt dat een bouwvergunning voor een van de 
kantoren is aangevraagd. Hij heeft nog geen bouwactiviteiten gezien. De 
ondernemer wil daar wel een gebouw realiseren maar hij heeft nog geen 
huurder gevonden.  
 
De heer Den Boer stelt de volgende vragen:  
- Op pagina 39 staat de dat Woonvisie 2012 voor de zomer 2015 nog in 

de raad wordt besproken. Kan dat en vindt afstemming plaats op regio-
naal of provinciaal niveau? 

- Op pagina 40 wordt gesproken over de Hamershof. Hij hoort en ziet dat 
het niet goed gaat met de Hamershof. Er zijn diverse lege winkelpan-
den en het is hem bekend dat enkele winkels op omvallen staan. Er 
was destijds een gezamenlijk initiatief om de Hamershof op te knap-
pen. Daar hoort hij niets meer van. Wat is de status van de klankbord-
groep Hart van Leusden.  

- De SBBO vertrekt uit Leusden. Welke invloed heeft dat op de plannen?  
 
Wethouder Van Beurden antwoordt dat voor het zomerreces 2015 het 
concept van de herijking van de woonvisie gereed is voor bespreking met 
de gemeenteraad. Het college kan het stuk pas in het derde kwartaal 2015 
aan de raad aanbieden. Spreker maakt nog wel een voorbehoud ten aan-
zien van de cijfers en het gaat dan met name om de huurvoorraad die de 
gemeente op de lange termijn moet hebben. Voor de afstemming van het 
beleid wordt het regionaal en provinciaal beleid hierbij betrokken. Hij ziet 
de woonvisie ook als Leusdens antwoord richting de provincie op de her-
ziening van het provinciaal ruimtelijk beleid. De regio zal zich buigen over 
het woonbeleid na 2030. Dat vraagstuk zal in deze woonvisie worden 
meegenomen.  
 
Wethouder Dragt zegt dat het college de zorgen over de Hamershof deelt. 
De gemeente werkt aan de opstelling van een nieuwe Detailhandelsnota 
die eind 2015 aan de raad wordt gepresenteerd. In de nota wordt de zorg 
over de detailhandel in Leusden uitgesproken. Dat geldt voor alle centra in 
Leusden. De zorg betreft met name detailhandel voor niet-dagelijkse 
boodschappen. In de tweede helft van 2015 gaat het college daarover met 
de raad in gesprek. De VvE van de Hamershof heeft als doel het winkel-
centrum aantrekkelijker en moderner te maken. De gemeente probeert 
daarbij aan te sluiten met de bovenliggende woningen. De klankbordgroep 
Hart van Leusden is nog steeds actief. De winkeliers willen op korte ter-
mijn een deel van de Hamershof renoveren zodat zichtbaar wordt hoe de 
Hamershof moet worden. Aansluitend op de stappen die de VvE zet zal de 
gemeente aangeven hoe de openbare ruimte daarmee in overeenstem-
ming wordt gebracht. De gemeente heeft in de klankbordgroep afgespro-
ken dat deze met een voorstel voor de openbare ruimte komt. De winke-
liers hebben nadrukkelijk aangegeven dat zij doorgaan met hun plannen. 
Het heeft geen zin de inrichting openbare ruimte ter hand ter nemen als de 
panden nog in de oude staat zijn. Eerst worden de panden en de gevels 
aangepakt en daarna komt de openbare ruimte aan bod.  
 
De heer Van den Brink zegt dat de plannen duidelijk zijn. Kan aan de 
hand van die plannen een schets worden gemaakt van de openbare ruim-
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te? Als alles is vernieuwd en de gemeente moet dan nog een plan opstel-
len, dan moet tijdens de uitvoering het centrum nogmaals op de schop. 
Dat lijkt hem geen logische werkwijze.  
 
Wethouder Dragt heeft niet gezegd dat eerst het een en dan pas het an-
der wordt opgepakt. In de uitvoering worden de werkzaamheden na elkaar 
gepland. De gemeente is met architecten in gesprek om tot een aanbie-
ding te komen. De gemeente denkt nu al na over de inrichting van de bui-
tenruimte.  
 
De heer Sturkenboom vraagt hoe het Maanwijk staat.  
 
Wethouder Van Beurden zegt de eigenaar van de grond een gegadigde 
heeft en daarvoor is een optie verleend. De gemeente heeft aangegeven 
binnen welke kaders een eventuele ontwikkeling van de Maanwijk mogelijk 
is. Het is aan de eigenaar en de marktpartijen om daarvoor met een plan 
te komen. In 2014 is via de Raadsinformatiebrief aangegeven hoe het col-
lege de maatschappelijke meerwaarde wil invullen, door zorg en wonen 
aan elkaar te koppelen. Het is aan het particulier initiatief daar verder in-
vulling aan te geven.  
 
De heer Den Boer heeft nog drie vragen: 
- Op pagina 24 staat Onderzoeksbudget voor verduurzaming gemeente-

lijk vastgoed. Wanneer is dat onderzoek klaar? Het kost € 30.000,00 en 
wat levert het op?  

- Op pagina 25 staat de onderwijskundige functie van de scholen Sint 
Jozefschool en het Startblok. Wat gebeurt er met de achterblijvende 
bibliotheek en de peuterspeelzaal?  

- Het lijkt erop dat risico 11 op pagina 15 bestaat uit knip- en plakwerk uit 
2014. De accountant dringt al langer aan op verbetering van het con-
tractbeheer. Als dit is overgenomen uit 2014 moet toch ten minste een 
aantal punten verdwenen zijn.  

 
Wethouder Overweg zegt dat op het accommodatiebeleid een taakstelling 
ligt. Verduurzaming staat ook in het coalitieakkoord en die beide zaken 
worden bijeengebracht. Hij hoopt na de zomer van 2015 met een eerste 
rapportage te komen. Het is een lastig dossier omdat scholen ook iets wil-
len doen met hun vastgoedorganisatie. Hij komt hier nog op terug.  
 
Wethouder Van Beurden zegt dat aan het college wordt gevraagd of er 
ideeën zijn over de vrijkomende locaties en met name het gebouw waarin 
de bibliotheek is gevestigd. Het college heeft nog geen plannen en wat het 
college betreft mag het gebouw verdwijnen. Achterveld heeft aangegeven 
dat een aantal inwoners het gebouw karakteristiek vindt en heeft aan het 
college ruimte gevraagd om hiervoor ideeën te ontwikkelen. Spreker heeft 
gevraagd om onderbouwde plannen over het gebouw en/of de locatie. De 
gemeente wil de gebouwen wel uit de boeken hebben. Na de zomer van 
2015 zal hij hierover gesprekken hebben met een delegatie uit Achterveld.  
 
Wethouder Dragt zegt dat bij de risico's een opsomming is gegeven van 
de risico's die de gemeente loopt ten aanzien van contractbeheer. Dat het 
lijstje gelijk is aan dat van 2014 is logisch want er wordt niet aangegeven 
of de risico's zijn toe- of afgenomen. Het lijstje is een opsomming van risi-
co's zonder dat dit aangeeft dat er veel ongewenste contracten worden af-
gesloten.  
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De Kaderbrief en Voorjaarsnota gaan als debatstuk naar de raad 
 

Sluiting De voorzitter sluit de informatieronde om 22.30 uur. 
 


